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Tafeltennisnieuws Victory ’55.  
Jaarlijkse algemene ledenvergadering. 

Toen om acht uur de voorzitter de vergadering 
opende, waren 32 leden aangekomen om samen 
het  tafeltennis jaar af te sluiten. Aan de hand van 
het lijvige jaarverslag werd het doen en laten en 
het wel en wee van de vereniging en de leden 
doorgenomen. De hulp van talloze vrijwilligers  
die de renovatie van het volledig vernieuwde 
clubgebouw verdiende lof van alle aanwezigen. De 
heldere en vakkundige administratie van de 
secretaris en zeker van de penningmeester 
verdienden een welgemeend applaus. Over de 
inzet van het bestuur viel niets af te dingen. De 
voorzitter memoreerde het verscheiden van 
oudleden Jan Koning en Jan de Wit en vroeg alle 
leden om een minuut stilte in acht te nemen. De 
vergadering was over het algemeen zondermeer 
positief over het werk en de inzet van het bestuur. 
De kascontrole commissie nam de microfoon om 
verslag te doen over hun toets van de financiële 
administratie. De verslaglegging gaf haarscherp 
alle inkomsten, uitgaven en begroting weer en 
onze penningmeester Theo Kemper werd met 
complimenten decharge verleend. Omdat van die 
commissie jaarlijks minstens een lid moet worden 
gewisseld waren het dit jaar zowel Jack Groot als 
Stefan Koning die zich aanboden voor vervanging 
van de twee mensen die stopten. De voorzitter gaf 
aan dat hij de penningmeester weer nodig had 
want er staat nog een begroting voor een klus op 
de rails om de achterwand van het clubgebouw van 
een nieuwe beschermlaag te voorzien. Die is vanaf 
de vooringang niet te zien maar van dichtbij echt 
wel skammerottig en moet opgekalefaterd worden. 
Het bestuur vroeg de vergadering om deze forse 
kostenpost aan te gaan en na goedvinden meldden 
verscheidene vrijwilligers spontaan aan om te 
helpen bij de klus.  Jubilaris Johan Steur werd voor 
zijn 40-jarig lidmaatschap in de bloemen gezet en 
ging bij de Nivo op de kiek. Helaas kon 
medejubilaris Tom Schilder wegens ziekte niet 
aanwezig zijn. Daarna gingen de seniorenteams 
1,2,3 en 5, met het eerste jeugdteam allemaal op de 
prent want ze waren het laatste seizoen kampioen 
geworden. In het bestuur waren twee plekjes 
vrijgekomen voor de vertrekkende leden van het 
jeugdbestuur. Voor Piet Meeder en Frank 
Zwarthoed die werden bedankt voor hun inzet 
werden Robbert Taalen en Stefan Zwarthoed 
verwelkomd. Zij hebben inmiddels al laten zien 
wat ze in hun mars hadden met de wekelijkse 
jeugdtraining en organisatie van het wel geslaagde 
scholentoernooi. In een gezellige sfeer werd van 
gedachten gewisseld over wat er nu zoal binnen de 

vereniging speelt en werd melding gemaakt van de 
nieuwe plastic ballen waar we vanaf volgend 
seizoen mee moeten gaan spelen. Leden kunnen 
die tegen een kleine vergoeding aanschaffen bij 
ons contactman Jean-Paul van Westen. Het zal nog 
wel even wennen worden, want volgens insiders is 
die 40+ bal ietsje groter dan de celluloid versie 
waar we afscheid van zullen moeten nemen. Ze 
kwamen tot de conclusie dat ze wat minder effect 
genereren, lager over het net scheren en wat meer 
blijven ‘hangen’ dan het oude materiaal. Afijn, de 
tijd zal het leren. Zoals we weten zal de 
najaarscompetitie meteen beginnen in de week na 
kermis. Dus daarmee een beetje rekening houden 
kan zeker geen kwaad. En tijdens de vergadering 
werd ook gemeld dat in de eerste vrije week van 
die competitie een handicap toernooi voor de leden 
zal worden gehouden.  
Tenslotte zal uw tafeltennis reporter ook van 
vakantie gaan genieten en zal hij na de bouwvak 
weer nieuws brengen en verslag doen van wat er 
wekelijks op tafeltennis gebied en erom speelt. Tot 
dan. 


